
 

 

   Till kommunfullmäktige i Hylte kommun 

 
Interpellation till Kommunsstyrelsens ordförande 
 
 
 
 
 

Utlämning av handlingar 
 

Offentlighetsprincipen, dvs. allmänhetens rätt att ta del av allmänna handlingar, är en av 
hörnstenarna i den svenska rättsordningen. Att som politiker få ta del av handlingar som 
berör det område en är satt att leda borde vara en självklarhet. 
 
Jag har sedan 2 april efterfrågat handlingar från kommunen och har sedan dess haft en 
kommunikation med någon/några tjänstemän varje vecka där jag efterfrågat handlingarna. 
Jag har inte fått avslag på min begäran om dokumenten pga sekretess eller liknande, utan 
det bara förhalas. Jag ville ha handlingarna i god tid till detta kommunfullmäktige som 
bakgrundsinformation till anförande, men trots utlovad information av en tredje tjänsteman 
per gårdagens datum har jag fortfarande inte fått någon respons. 
 
Enligt tryckfrihetsförordningen ska en allmän handling lämnas ut genast eller så snart det är 
möjligt. Huvudregeln är att handlingen ska lämnas ut genast i direkt anslutning till begäran, 
dvs. i princip omgående. 
 

 Anser kommunstyrelsens ordförande att Hylte kommun uppfyller 
offentlighetsprincipen och tryckfrihetsförordningen gällande handläggning av 
utlämnande av handlingar? 

 

 
Hyltebruk 2019-04-30 
 
 
Malin Svan (C) 
 
 
 


